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Zápisnica zo zasadnutia  

komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej Mestského zastupiteľstva v Rožňave  

zo dňa 29.11.2021 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny     
 

Rokovanie komisie prebiehalo formou videokonferencie. Zasadanie otvoril a viedol podpredseda 

komisie, Zoltán Beke z dôvodu technického problému s pripojením predsedu komisie.   
 

Program rokovania:  
 Program predkladateľ  
 Otvorenie Mgr. Dionýz Kemény 

1. 
Návrh na schválenie 4. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny 

rozpočtov RO a PO na rok 2021  
Michaela Erösová  

2. 
Bytová agenda:   

- materiály v zmysle VZN  
Mgr. Ľudmila Černická  

3.  
A. Plnenie uznesení komisie  

B. Správa o bytoch Družba – žiadostiach, prideľovaniach 
Mgr. Ľudmila Černická  

4. Rôzne     
 

 Záver  
 

Hlasovanie za program:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

nepripojený Za Nepripojený Za Za Za  nepripojená Za Za 
 

    

 

 

  bod č. 1 
Návrh na schválenie 4. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov 

RO a PO na rok 2021 
 

 

Materiál prezentovala p. Erősová. Návrh na 4. zmenu rozpočtu mesta spočíva hlavne v zmene 

príjmovej a výdavkovej časti na základe predpokladaného plnenia ku koncu roka 2021. Návrh bol 

zostavený ako prebytkový. V príjmovej časti navrhujeme znížiť príjmy za prenájom priestorov 

a objektov a rovnako aj za príjem z jarmokov a to z dôvodu nepriaznivej pandemickej situácie, 

kvôli ktorej sa ani vianočný jarmok neuskutoční. Takisto pri príjme za opatrovateľskú službu a 

matriku už nepredpokladáme plnenie v rozpočtovanej výške. Pre vyšší záujem občanov o 

používanie práčovne navrhujeme navýšenie rozpočtu tejto položky. Zároveň navrhujeme navýšiť 

príjem za stravné v materských školách, kde by za predpokladu, že škôlky ostanú naďalej otvorené, 

malo byť plnenie vyššie. V časti dotácie upravujeme normatívne a nenormatívne finančné 

prostriedky na základe oznámení z Okresného úradu po prepočte žiakov k 15.09.2021 – úpravy sú 

za mzdový normatív, prevádzkový normatív, zmeny v dotáciách na dopravné, pre žiakov zo 

znevýhodneného prostredia, na vzdelávanie poukazy a príspevok na špecifiká – digitálny 

koordinátor a Covid. Ďalej navyšujeme dotáciu pre Spojenú školu na projekty POP. Zároveň 

Spojená škola získala kapitálovú dotáciu na opravu havarijného stavu strechy. V kapitálovom 

rozpočte v príjmovej a rovnako vo výdavkovej časti navrhujeme vypustiť rozpočet na učebne 

základných škôl – SŠ Spojená, ZŠ Pionierov, ZŠ Zlatá a rekonštrukciu kúpaliska pre 

nerealizovanie týchto projektov.   
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Uznesenie č. 1/11/2021: Komisia odporúča schváliť 4. zmenu rozpočtu mesta na rok 2021 podľa 

návrhu.   

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

nepripojený Za Nepripojený Za Za Za  nepripojená Za Za 
 

    

 

  bod č. 2 
Bytová agenda  

– materiály v zmysle VZN  
 

Informácie o žiadostiach, ich riešení, voľných bytoch, výpovediach z nájmu a pridelených bytoch 

za obdobie od 12.10.2021 do 23.11.2021.  
 

Uznesenie č. 2/11/2021: Komisia berie informáciu v bytovej oblasti  na vedomie a súhlasí 

s uvedeným postupom.  

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

nepripojený Za Nepripojený Za Za Za  nepripojená Za Za 
 

    

 

  bod č. 3 
Plnenie uznesení  

z 18.10.2021 
 

A. Tajomníčka komisie informovala o plnení uznesení komisie z 18.10.2021 

 

Uznesenie č. 3/11/2021: Komisia berie informáciu na vedomie.  

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

nepripojený Za Nepripojený Za Za Za  nepripojená Za Za 
 

 

 

B. Správa o bytoch Družba – žiadostiach, prideľovaniach 

Tajomníčka komisie informovala o stave žiadostí o pridelenie nájomných bytov Družba 

a o ich prideľovaní.  Vzhľadom na uvedené štatistiky a analýzy vyplýva, že:  

 stúpa počet žiadosti o pridelenie bytu,  

 je nízky počet uvoľnených bytov,  

 je dlhá čakacia doba na pridelenie bytu, pri nižšom počte bodov šanca veľmi nízka 

(takmer nulová)   

 je nepriaznivá situácia na trhu s nehnuteľnosťami – vysoké ceny bytov a ťažšia 

dostupnosť hypotéky, nižšie príjmy obyvateľov v regióne ,  

 je nepriaznivá situácia na trhu práce – prepúšťanie, zatváranie prevádzok, 

obmedzovanie činnosti živnostníkom, 

Jedným z riešení uvedených problémov môže byť aj výstavba nájomných bytov za podpory  

štátu.  
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Uznesenie č. 4/11/2021: Komisia odporúča zaoberať sa myšlienkou výstavby ďalších bytov 

bežného štandardu za podpory štátu. Odporúča začať hľadať miesto výstavby ďalších bytov ako 

aj riešiť potrebné doklady k predloženiu žiadosti na ŠFRB.  

  

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

nepripojený Za Nepripojený Za Za Za  nepripojená Za Za 
 

 

 

 

  bod č. 4 Rôzne a diskusia  
 

 

Kemény: Ospravedlnil sa, že až teraz sa zapája diskusie, no mal technický problém.  Videl a počul 

celé zasadanie, no ostatní ho nepočuli. Vyjadril súhlas s prijatými uzneseniami.   

 

Simon: Informoval sa, či vedenie mesta plánuje pomoc zraniteľným skupinám aj počas tejto vlny 

pandémie.  

 

Beke: Informoval sa o podpore pre ľudí, ktorí sú v zlej situácii. V minulosti bola zriadená linka 

pomoci, ako je to teraz s pomocou pre seniorov.  

 

Valková: Informovala o sociálnych službách, ktoré mesto poskytuje, zabezpečuje. Pomoc  

poskytujú aj TSP, napr. pri očkovaní, testovaní, hľadaní pomoci cez rôzne projekty. No nie je 

možné, aby sme mali zmonitorovaných všetkých, ktorí pomoc potrebujú. Preto je dôležité, aby 

sme všetci boli všímavejší, a ak vieme o niekom v našom okolí, že potrebuje pomoc, je potrebné 

nahlásiť to. Linka pomoci, ktorá bola zriadená ešte počas 1. vlny pandémie, je stále aktívna.  

 

 

Záver   
Podpredseda komisie poďakoval prítomným za účasť na komisii. Spolu s predsedom komisie 

zaželali všetkým príjemné prežitie obdobia adventu a vianočných sviatkov.  

 

Termíny ďalších zasadnutí komisie – harmonogram, bude schválený MZ v  mesiaci december. Po 

schválení bude harmonogram na rok 2022 zaslaný členom.  

 

 

 

 

 

 

Mgr. Dionýz Kemény      
predseda komisie                                                           

 

 

Zapísala: Ľudmila Černická  


